
Høringssvar Budget 2025

Kære byråd

Vi vil gerne kvittere for, at der ikke skal findes besparelser i det kommende års budget.

Alligevel bliver vi nødt til at være meget tydelige omkring, at det absolut ikke betyder, at der nu er
ro på skolernes økonomi.

Vi skal inkludere flere børn. Vi arbejder intenst på at leve op til dette krav, men det kræver en
investering at lave de nødvendige arbejdsændringer, lave prøvehandlinger og finde de rigtige
løsninger, som er langsigtede og de rette for det enkelte barn.

Som situationen er pt, har vi ikke økonomi til at lave sådanne tiltag. Vi har forstået meldingen -
budgetterne skal overholdes. Men når arbejdsopgaverne og kravene til stadighed vokser, bliver
forskellen mellem den tildelte økonomi og de faktiske udgifter stadig større.

Samtidig betyder den nye tildelingsmodel, at vi med få elever i en del klasser bliver yderligere
udfordret. Tildelingsmodellen har for en skole af Sortebakkenskolens størrelse bestemt ikke gjort
det nemmere at holde budgetterne.

Vi håber, der er forståelse for, at vi ikke kan trylle uden kapital til at lave de nødvendige
investeringer i nye løsninger.

Venlig hilsen

MED-udvalget og Skolebestyrelsen på Sortebakkeskolen




